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Convocatòria de la Comissió Acadèmica del Doctorat en Nanociències  
 
Dimarts 7 de juliol de 2022 en Segona convocatòria a les 10:00h  
MSTeams 
 
Composició plenari: Juan Marcos Fernández Pradas (Coordinador), Enric Bertran, Mª 
Immaculada Dinarès, Òscar Domènech, Gustavo Egea, Blas Garrido, Jordi Ignés, Santiago 
Imperial, Jordi Otero, Martí Pi, Mª Pilar Ramírez de la Piscina, Pietro Tierno, Mª Dolores Velasco, 
Elena Xuriguera. 
 
Assistents: Juan Marcos Fernández Pradas (Coordinador), Mª Jose Garcia Celma (Secretària), 
Enric Bertran, Òscar Domènech, Blas Garrido, Jordi Ignés, Martí Pi, Mª Pilar Ramírez de la Piscina. 
 
Excusen la seva presència: Santiago Imperial 
 
Ordre del Dia  
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Informe del coordinador. 
3. Afers de tràmit. 
4. Precs i preguntes. 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  
 
S’aprova l’acta de la reunió del 7 de juny de 2022. 
 
2. Informe del coordinador. 
 
L’única informació és la relativa a la visita del Comitè d’Avaluació Extern (CAE) per a l’acreditació 
del programa de doctorat el passat 14 de juny de 2022. No s’ha rebut cap informe. Les 
valoracions per part dels participants que van intervenir en les diferents entrevistes van ser 
bones. En la darrera connexió de conclusions, la presidenta del CAE va agrair a tots els 
participants la seva honestedat en les respostes a les seves preguntes. 
A les 11:30h hi ha reunió del Comitè de direcció de l’EDUB. 
 
3. Afers de tràmit 
 
Es resolen favorablement les sol·licituds d’admissió en el programa de doctorat per al curs 2022-
2023 de: 

- Sr. Christyan Camilo Alarcón Cabrera 

- Sra. Adriana Silvestre Llora 

S’autoritzen els canvis de títol de tesi sol·licitats per: 

- Sra. Rodica-Alis Olea 

- Sr. Alberto Ramón Ferrer 

Sol·licituds de dipòsit de tesis: 
  

- Sra. Laura Clua Ferré: S’autoritzen el canvi de títol i el dipòsit de la tesi. Es proposa 
tribunal segons l’avantproposta rebuda. 
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4. Precs i preguntes. 
 
El Dr. Bertran pregunta pel nombre de sol·licituds d’admissió fins ara. El coordinador respon que 
fins ara hi ha 3 per al proper curs i que ens els darrers cursos han entrat 12 nous doctorands. Hi 
ha una davallada en el nombre de doctorands, i el Dr. Garrido ho relaciona amb el baix nombre 
d’estudiants propis al Màster de Nanociència i Nanotecnologia i alerta de la desprogramació 
d’assignatures que poden fer que encara sigui menys atractiu per a aquests estudiants. 
 
S’acorda que la propera reunió de la Comissió Acadèmica tingui lloc el proper de 8 de setembre 
de 2022 a les 10:00h.  
 
Atès que no hi ha més consideracions, a les 10:45h s’aixeca la sessió. 


